

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 14. marts 2023 fra kl. 17.00 – 19.00

Deltagere: Brian, Johnny, Pia, Stine, Conny, Birgit og Karl

Afbud: Sylvia, Kim

1. Velkomst og valg af ordstyrer

Johnny blev valgt som ordstyrer

2. Godkendelse af sidste referat fra sidste møde

Referatet fra generalforsamlingen er blevet godkendt

3. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

4. Opgavelisten (dagsorden)

1.1. Konstituering af bestyrelsen

- Formand Brian Nielsen
- Næstformand Johnny Petersen
- Sekretær Pia Belt

1.2. Evaluering af generalforsamlingen

- Generalforsamlingen forløb fint. Dirigenten havde en del taletid, så generalforsamlingen tog lidt længere tid end forventet.

1.3. Nyt navn (Herfølge Gymnastik- og Idrætsforening – forkortet HGI)

- Der skal laves et nyt logo. Vi udskriver en konkurrence, hvor præmien er 1 års frit medlemskab i foreningen i hvilken som helst afdeling. Stine tager action på dette.
- Navnet skal også ændres på hjemmeside, Facebook m.m. (action Stine)
- Det skal også rettes hos kommuner, DGI m.m. (action Karl)
- Hvis vi kommer i tanke om flere steder, må vi lige sige til.

1.4. Vedtægter evalueres

- Johnny har modtaget input til evt. ændringer/tilføjelser til vedtægter fra bestyrelsen. Der skulle også komme nogle kommentarer fra Generalforsamlingen, så dem afventer Johnny og får med, inden de bliver sendt ud.

1.5. Forretningsorden for bestyrelsen – godkendes

- Forretningsorden blev godkendt med enkelte ændringer.

1.6. Referater og indkaldelser – fremtidig procedure

- Johnny og Brian laver indkaldelser i fællesskab fremover.
- Pia sender referatet til godkendelse hos Brian og Johnny inden udsendelse til resten af bestyrelsen og revisor.
- Referatet fra generalforsamlingen skal lægges ind på hjemmesiden (action Johnny)

1.7. Tilbage melding fra halbestyrelsen

- Der er repræsentantskabsmøde i halbestyrelse denne uge. Johnny trækker sig fra denne bestyrelse.

1.8. Nye instruktører og medlemmer – plan udtænkes

- Der skal laves et nyt møde med alle, inden sæsonen stopper, så vi er klar til kommende sæson.
- Der skal laves nye aftale med alle nuværende instruktører for næste sæson. Det kan kombineres med sammenkomst den 21. april kl. 18.00 med formøde inden spisning. Conny og Pia planlægger det praktiske med invitation og reservation på Da Pino i Herfølge. Brian og Johnny laver et oplæg til selve mødet.
- Vi tilbyder stadig alle instruktører, at de kan komme på kursus.
- Vi skal komme ud på skoler, efterskoler, gymnasier m.m. for at finde instruktører. Brian foreslog, at hvis vi sendte link eller lign. til skolerne og bad dem videresende til forældre/elever, så skulle skolen gøre det. I modsætning til eksempelvis flyers som skolerne godt kan sige nej til at dele ud.
- Haltider er booket til næste år baseret på dette års bookning, men endnu ikke bekræftet.

1.9. Køge Festuge – hvem er kontaktperson

- Der er indkaldt til generalforsamling den 23. marts 2023 i cricket huset på Køge stadion. Conny deltager og sender efterfølgende info til Johnny, som så lægger det ud på Conventus.

2. Nyt fra formanden.

- Intet nyt p.t. – Brian skal oprettes, så han får tilsendt post m.m.

3. Nyt fra kasserer

3.1. Status på økonomi

- Kontanter i pengekassen skal nedlægges. Lone har stadig pengekassen og nogle nøgler, som ikke er afleveret til Johnny endnu.
- Fremover må man betale via mobilepay eller kort.
- Der skal være styr på udestående klippekort, som instruktørerne har til salg (action ??)
- Karl har været på kursus i at søge om haltilskud hos Køge kommune. Karl har sendt en liste til Brian og Jonny over haltilskud. Der er blevet søgt i forhold til sidste år.
- Man kan også søge tilskud vedrørende kurser. Dette gøres med tilbagevirkende kraft.

3.2. Indbetalinger fra medlemmer

- Hvordan får vi rykket dem, der ikke har betalt kontingent. Karl laver en liste til Brian og Johnny, så kan de sende videre til de forskellige afdelinger.
- Karl tager ligeledes oversigter med til hvert bestyrelsesmøde over manglende betalinger.

3.3. Bogføring tages tilbage fra Beierholm

Karl har bogført alt for 2022 og lukket året. Al fremtidig bogføring vil Karl gøre, så dette er opsagt hos Beierholm, så vi sparer kr. 15.000 årligt.

3.4. Adgang til banken – kasserer, formand og næstformand

- Karl burde snart have adgang til banken.
- Der er en del hængepartier med nogle betalinger, men det skulle der komme styr på nu.
- Brian og Johnny skal også oprettes som godkendere i banken, så der altid skal være 2 til at godkende betalinger (action Karl). Brian skal uploade legitimation til Nordea banken, så han kan oprettes.

4. Nyt fra afdelingerne

- Punktet udgik grundet tid.

5. Hjemmesiden

5.1. Tilrette Facebook og hjemmeside

- Johnny og Stine opdaterer begge dele

5.2. Skal vi gøre noget anderledes

- Vi er alle enige om, at det skal kunne gøres bedre. Vi tager punktet op igen næste møde.

6. Annonce/reklame

6.1. Flyers udarbejdes og omdeles

- Vi skal prøve at finde alternative muligheder for at tiltrække medlemmer og instruktører.
- Kontakt evt. Henriette vedrørende flyers.

6.2. Åbent hus

- Johnny foreslog, at vi lavede åbent hus 2. eller .3 weekend i august, så kan vi nå at lave flyers og sende link til skolerne, der skal lægges ud på Aula.
- Hallen åbner den 14. august 2023 (uge 33).
- Holdene starter først op i september, så derfor vil det være fint, at det bliver afholdt i august.

7. Eventuelt/kommentarer

- Vi skal i dialog med nye instruktører – hvem, hvad, hvordan, hvornår etc.
- Der er blevet betalt for 21.000 kr til Hanne Christensen for en yoga instruktør uddannelse. Det er Lone, der har lavet aftalen uden at resten af bestyrelsen har godkendt det. Der er aftalt, at vi overholder den aftale, men at der skal laves en samarbejdsaftale med Hanne for 2 år. Hvis hun stopper inden, skal der ikke opkræves en egenbetaling, da Lone har indgået aftalen. Karl laver et udkast til en samarbejdsaftale og sender til Brian og Johnny.
- Både DGI og Danmarks Idrætsforbund har skabeloner liggende til samarbejdsaftaler.
- Fremover skal der foreligge samarbejdsaftaler med alle instruktører, og hvis der foreligger et betalende kursus, skal aftalen være for 2 år med en evt. egenbetaling af kurset, såfremt der stoppes før tid.
- Alle kurser, der skal betales af HGI, skal være godkendt af bestyrelsen. Det skal ligeledes være rentabelt for HGI.
- Alle i bestyrelsen (også formand og næstformand) skal til enhver tid informere resten af bestyrelsen, inden der bliver sat en fest eller lign. i gang.
- Birgit spurgte, om HGI vil dække zumba licens, som Birgit betaler for at kunne virke som uddannet instruktør. Dette blev godkendt af bestyrelsen. Birgit sender faktura samt kopi af betalingen til Karl. Betalingen er blevet dækket de sidste 8 år af HG.
- Det er fremover en fælles beslutning i bestyrelsen, såfremt der skal uddeles julegaver.
- Fodbolden er svær at konkurrere med i forhold til HGI-aktiviteter.
- Bestyrelsen på hjemmesiden er rettet d.d.